

# NEX

## NEXLOCK EXPANDABLE BATON

**ENGLISH**

### SPECIFICATIONS

Model	Locking System	Expanded Length	Retracted Length	Weight	Material	Handle Diameter
N12 Wal	NEXLOCK	12" (302 ± 2 mm)	6.22" (158 ± 1.5 mm)	5.99 oz (170 ± 10 g)	Steel + Aluminum	22 ± 1mm
N16 Wal		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	7.05 oz (200 ± 10 g)	Steel + Aluminum	
N16 Air		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	5.99 oz (170 ± 10 g)	Aluminum	
N16 Steel		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	13.40 oz (380 ± 10 g)	Steel	
N20 Wal		20" (500 ± 2 mm)	8.82" (224 ± 1.5 mm)	8.46 oz (240 ± 10 g)	Steel + Aluminum	

### FEATURES

- Adopt NEXLOCK locking structure independently developed, which is smooth in opening and closing, stable and reliable, and can resist 2 meters falling.
- Anti-mistouch unlocking design, when the top is accidentally pushed by a force, the baton will not draw back even if the tail lock is pressed.
- Embedded with super hard nano-ceramic beads that can efficiently break car windows.
- Equipped with a detachable clamp for freeing hands and concealed carry.

### PRODUCT INSTALLATION

### OPERATION INSTRUCTION

#### EXPAND BATON

Hold the baton in hand, throw it up or down quickly, or pull the top of the baton hard, so that each section of the service baton can be unfolded in turn until it is locked.

#### RETRACT BATON

Press the unlock button on the tail cover and push the baton head to complete the retraction.

#### WARNINGS

- In order to protect the internal parts of the baton from damage, do not hit with the mid tube.
- When opening the baton, please do not operate towards people to avoid accidentally injuring others.

#### MAINTENANCE

- When stained with dirt or corrosive liquid, please disassemble the mechanical rod in time, wipe it with a soft cloth and clean it with a mild detergent, and apply silicone grease on the unlocking rod (Nextorch SL6 silicone grease is recommended).
- If the O-ring is found to be damaged after long-term use, please replace it in time.
- Do not hit with the mid tube of the baton to avoid damaging the internal parts.

#### WARRANTY

- Nextorch offers 10-year warranty. This warranty does not cover normal wear and tear, damage caused by misuse, lack of normal maintenance, or disassembly.
- Nextorch warrants our products to be free from any defects in workmanship and / or material, we will replace or return faulty item. Nextorch reserves the right to replace similar products if original one is discontinued.
- Any accessories or products are not covered in the warranty, Nextorch can repair for users with reasonable fee.
- Please scan the below QR code and access to Nextorch website ([www.nextorch.com](http://www.nextorch.com)) to register your purchasing.

Email us [info@nextorch.com](mailto:info@nextorch.com)  
Call us: 0086-662-6602777  
Or contact local dealer

#### CONTACT WITH NEXTORCH DESIGNER

In order to improve Nextorch, we appreciate you could offer our designers your after-use feedback and creative suggestions by scanning the following QR code. Thank you!

## NEXLOCK EINSATZSTOCK

**DEUTSCH**

### SPEZIFIKATIONEN

Modell	Verriegelungssystem	Erweiterte Länge	Eingefahrene Länge	Gewicht	Material	Griffdurchmesser
N12 Wal	NEXLOCK	12" (302 ± 2 mm)	6.22" (158 ± 1.5 mm)	5.99 oz (170 ± 10 g)	Stahl + Aluminium	22 ± 1mm
N16 Wal		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	7.05 oz (200 ± 10 g)	Stahl + Aluminium	
N16 Air		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	5.99 oz (170 ± 10 g)	Aluminium	
N16 Steel		16" (401 ± 2 mm)	7.52" (191 ± 1.5 mm)	13.40 oz (380 ± 10 g)	Stahl	
N20 Wal		20" (500 ± 2 mm)	8.82" (224 ± 1.5 mm)	8.46 oz (240 ± 10 g)	Stahl + Aluminium	

### EIGENSCHAFTEN

- Original NEXLOCK-Verriegelungssystem für ein schnelles und zuverlässiges Expandieren und stabiles Arretieren. Diese Struktur ist für 2 Meter Fallhöhe ausgelegt.
- Anti-Mistouch-Mechanik: Wenn man aus Versehen auf den Schalter im Heck drückt, aber Druck auf der Stock-Spitze hat, verhindert diese Mechanik ein ungewolltes Kollabieren.
- Mit Nano-Keramik-Glasbrecher
- Mit abnehmbarer und frei positionierbarer Halteklammer für die perfekte Trageweise

### PRODUKTINSTALLATION

### EINSETZSTOCK EXPANDIEREN

Halten Sie den Einsatzstock in der Hand, schleudern Sie ihn schnell nach oben oder unten, oder ziehen Sie am oberen Ende des Einsatzstocks, so dass jeder Teil des Einsatzstocks nacheinander ausfährt, bis er verriegelt ist.

### EINSETZSTOCK EINFAHREN

Drücken Sie den Entriegelungsknopf am Heck und schieben Sie den Einsatzstocks zusammen.

#### WARNUNGEN

- Um die inneren Teile des Teleskop-Einsatzstocks vor Beschädigungen zu schützen, bitte nicht mit dem mittleren Segment auf ein Hindernis schlagen!
- Öffnen Sie den Einsatzstock nicht in Richtung von Personen, um zu vermeiden, dass andere Personen versehentlich verletzt werden.

### WARTUNG

- Bei Verschmutzung oder ätzenden Flüssigkeiten bitte die innere Stange rechtzeitig demonteren, mit einem weichen Tuch abwischen und mit einem milden Reinigungsmittel säubern und Silikonfett auf die Entriegelungsstange auftragen (NEXTORCH SL6 Silikonfett wird empfohlen).
- Sollte der O-Ring nach längerem Gebrauch beschädigt sein, ersetzen Sie ihn bitte rechtzeitig.
- Schlagen Sie bitte nicht mit dem mittleren Segment auf ein Hindernis schlagen, um Beschädigungen der Mechanik zu vermeiden.

### GARANTIE

Nextorch garantiert, dass jeder Einsatzstock frei von Material- und Verarbeitungsfehlern ist. Nextorch gewährt grundsätzlich auf alle Einsatzstöcke eine Herstellergarantie von 10 Jahren, ab dem Tag des Kaufs. Diese Garantie erstreckt sich nicht auf Zubehör wie Holster, oder Aufsätze.

Ansprüche aus dieser Garantie bestehen, wenn das Produkt keine Schäden oder Verschleißerscheinungen aufweist, die durch einen von der normalen Bestimmung und den Vorgaben des Herstellers abweichenden Gebrauch verursacht sind und das Produkt keine Merkmale aufweist, die auf Reparaturen oder sonstige Eingriffe durch den Kunden oder vom Hersteller nicht autorisierte Werkstätten schließen lassen.

Als Garantieleistungen kommen nur Austausch und Reparatur in Betracht. Darüberhinausgehende Ansprüche aus der Garantie – insbesondere auf Schadensersatz – sind ausgeschlossen. Durch Garantieleistungen wird die Garantiefrist nicht verlängert und/oder erneuert.

### GARANTIEFALL

Sollte Ihr Produkt innerhalb des Garantiezeitraums wider Erwarten einen Defekt aufweisen, wenden Sie sich bitte unter Vorlage des Original-Kaufbeleges (auf dem das Datum des Kaufs und der Name des Verkäufers genannt werden) an die Nextorch Deutschland GmbH. Die Einsendekosten sind selbst zu tragen. Unfreie Einsendungen werden nicht entgegengenommen.